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Przerwali 
„koszmar” psów
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Psy z pseudohodowli żyły w tragicznych warunkach

Zielone światło dla budowy „naszej” 
części obwodnicy Warszawy
\\\ REGION 

Ministerstwo przekazało 
pieniądze i dało zielone 
światło dla brakującej  
części warszawskiego „ringu”. 
Rozważane są cztery  
warianty trasy. W drugiej 
połowie 2026 roku  
będzie już wiadomo, którędy 
pojedziemy.

Poruszając się obwodnicą wokół Warszawy będziemy jeździli autostradami  
i drogami ekspresowymi
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czytaj na str. 2

czytaj na str. 3

\\\ PRUSZKÓW 
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\\\ PRUSZKÓW 

Na terenie Pruszkowa 
uratowano skrajnie 
zaniedbane psy. Czworonogi 
nie miały dostępu do wody  
i były źle karmione.

W piątek (11 kwietnia) strażni-
cy miejscy patrolu Eco wraz z 

przedstawicielami Powiatowej Inspek-
cji Weterynaryjnej przeprowadzili in-
terwencję w Pruszkowie.

\\\   Zaniedbane psy
Właściciele posesji trzymali na niej 

4 psy rasy chart. Wszystkie miały liczne 
blizny, matową sierść, otarcia i placki 
wyłysienia. Czworonogi żyły w warun-
kach rażącego zaniedbania higieny, co 
było dla nich zagrożeniem życia. Szcze-
gólnie że jeden z psów intensywnie ka-
słał, suka zaś była w zaawansowanej 
ciąży. Żadne ze zwierząt nie przeszło 
obowiązkowych szczepień. Trzy z nich 
nie miały nawet imion. Psy były trak-

towane przedmiotowo. Do jedzenia 
dostawały resztki ze stołu właścicieli, 
co jest nieodpowiednią karmą dla tego 
gatunku psów.

\\\   Interweniowali strażnicy 
miejscy i weterynarz

Właściciele odpowiedzialni za za-
niedbanie zwierząt nie chcieli, by ich 
czyny wyszły na jaw. Próbowali wy-
wieźć zwierzęta z posesji i zatrzeć ślady 
po pato-hodowli. Na szczęście nie udało 
im się to. Straż miejska zdążyła na czas. 
W trakcie przeprowadzonej kontroli 
funkcjonariusze w porozumieniu z 
lekarzem weterynarii odebrali czwo-
ronogi właścicielom. Psy trafiły pod 

opiekę jednego ze stowarzyszeń, któ-
rego celem jest ochrona praw zwierząt.

– Straż Miejska złożyła wniosek do 
Prezydenta Miasta o wydanie decyzji 
w sprawie tymczasowego odebrania 
zwierząt właścicielowi. Dodatkowo 
złożono zawiadomienie o podejrzeniu 
popełnienia przestępstwa do komendy 
policji w Pruszkowie – poinformowali 
funkcjonariusze straży miejskiej.

Maciek Gos

\\\ MICHAŁOWICE 

To już trzeci pożar  
w ciągu kilku miesięcy  
na nielegalnym składowisku 
odpadów w Sokołowie,  
gm. Michałowice. Gęsty dym, 
interwencja straży pożarnej  
i strach mieszkańców  
– sytuacja robi się coraz 
bardziej niepokojąca.

W poniedziałek (24 marca) miesz- 
kańcy Sokołowa po raz kolej-

ny musieli obserwować kłęby dymu, 
unoszące się nad ulicą Wacława. Pożar 
składowiska odpadów szybko objął 
znaczną część terenu, a walka z og-
niem trwała wiele godzin. Na miejscu 
interweniowały jednostki Państwowej 
i Ochotniczej Straży Pożarnej z całe-
go powiatu pruszkowskiego. To trzeci 
taki incydent w tym roku – poprzed-
nie miały miejsce w styczniu i lutym. 
Mieszkańcy są zaniepokojeni nie tylko 
ryzykiem pożaru, ale także możliwym 
wpływem toksycznych oparów na 
zdrowie i środowisko.

Historia składowiska sięga 2023 
roku, kiedy to Wójt Gminy Michałowice 
wszczął postępowanie administracyjne 
w sprawie usunięcia odpadów z terenu 
przy ul. Wacława, na mocy ustawy o 
odpadach. 

Po ekspertyzie biegłego, w marcu 
2024 roku wydano decyzję nakazującą 
usunięcie odpadów przez ich posiada-
czy.

Niestety, sprawa utknęła w gąszczu 
przepisów. Decyzja została zaskarżona, 
a Samorządowe Kolegium Odwoławcze 
uchyliło ją i przekazało do ponownego 
rozpatrzenia. Obecnie sprawa znajduje 
się w Wojewódzkim Sądzie Administra-
cyjnym, a jednocześnie wójt prowadzi 
nowe postępowanie z udziałem kolej-
nego biegłego.

Opinia publiczna nie wyklucza, że 
pożary mogą być celowym działaniem 
osób trzecich. Składowisko jest obję-
te monitoringiem i ochraniane przez 
firmę ochroniarską, co oznacza, że 
dostęp do niego jest utrudniony, choć 
przyczyny pożaru z 24 marca wciąż są  
badane. 

Mieszkańcy Sokołowa i okolic ape-
lują o zdecydowane działania. Wszyscy 
liczą, że to nie tylko dym się rozwieje, 
ale też problem zniknie raz na zawsze.

Tymoteusz Janczak

Przerwali „koszmar” psów

Pożary, które nie dają spokojuRemont dróg za 24 mln zł

Droga Hrabska 
do remontu

\\\ PIASTÓW 

Dobre wieści dla mieszkańców 
Piastowa. Część ulic 
Bohaterów Wolności 
oraz Piłsudskiego będzie 
rozbudowana. 1,5 kilometra 
drogi powstanie zupełnie  
od nowa.

Dobre wiadomości przekazał na 
portalu społecznościowym Mi-

rosław Ganiec, wiceprzewodniczący 
Rady Miejskiej w Piastowie. Przetarg 

na rozbudowę drogi powiatowej 
Nr 4118W ogłosiły władze powiatu 
pruszkowskiego. Nowy blask zyskają 
ulice Bohaterów Wolności na odcinku 
od Warszawskiej do Piłsudskiego oraz 
Piłsudskiego od Bohaterów Wolności 
do Lisa Kuli.

Szacowany budżet to około 24 mln 
zł. Warto dodać, że to największa od 

lat inwestycja drogowa w Piastowie. 
Oferty na wykonanie remontu można 
składać do 5 maja do godziny 10.00. W 
tym samym dniu nastąpi też otwarcie 
ofert. Jeśli wszystko dobrze pójdzie, 
przebudowa powinna zakończyć się w 
listopadzie 2026 r.

Co będzie zrobione? Jak informuje 
wiceprzewodniczący Mirosław Ganiec, 
aż 1,5 km ulicy Piłsudskiego zostanie 
przebudowana od zera. Zamontowana 
zostanie także instalacja odwodnie-
niowa. Pojawią się nowe sygnalizacje 
świetlne na skrzyżowaniach Bohate-

rów Wolności z Piłsudskiego oraz Żbi-
kowskiej i Piłsudskiego. Na skrzyżowa-
niach będą wyznaczone przejścia dla 
pieszych. Na całej odnowionej ulicy po 
jednej stronie będzie chodnik, a po dru-
giej ciąg pieszo-rowerowy. Wyremon-
towane zostanie oświetlenie uliczne, a 
także instalacje techniczne.

Tomasz Furtak

\\\ RASZYN 

Udało się rozstrzygnąć 
przetarg ogłoszony przez 
Starostwo w Pruszkowie. 
Droga Hrabska zostanie 
wyremontowana  
od ul. Jaworskiej  
do ul. Za Olszynką.

P rzebudowa ulicy będzie miała miej-
sce na terenie trzech miejscowości 

gminy Raszyn: Ładach, Falentach No-

wych i Dawidach Bankowych. Remont 
obejmie przede wszystkim naprawę 
nawierzchni drogi i jej poszerzenie. 
Prace obejmą jednak również remont 
instalacji kanalizacyjno-wodnej i sieci 
elektrycznej pod ziemią.

Wykonawcą, który złożył najko-
rzystniejszą ofertę na prace drogowe, 
jest firma Fal-Bruk Spółka z o.o. War-
tość całej inwestycji będzie wynosić 
niecałe 9 milionów złotych. To dobra 
wiadomość, gdyż przedstawiciele 
starostwa oraz gminy zakładali, że 
inwestycja może kosztować około 12 
milionów. Część kosztów prac pokryje 
samorząd Raszyna.

Podpisanie umowy na rozpoczęcie 
prac odbyło się 24 kwietnia. Podczas 
remontu wystąpią utrudnienia drogo-

we dla kierowców. Niedługo poznamy 
plany objazdów, zorganizowanych 
przez wykonawcę. Inwestycja powinna 
zostać zakończona do połowy grudnia 
tego roku.

Maciek Gos

To trzeci pożar w tym roku – poprzednie miały miejsce w styczniu i lutym
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\\\ REGION 

Ministerstwo przekazało 
pieniądze i dało zielone 
światło dla brakującej części 
warszawskiego „ringu”. 
Rozważane są cztery warianty 
trasy. W drugiej połowie 2026 
roku będzie już wiadomo, 
którędy pojedziemy.

Minister Infrastruktury Dariusz 
Klimczak podpisał program in-

westycji na przeprowadzenie prac dla 
pozostałej, północno-wschodniej części 
Obwodnicy Aglomeracji Warszawskiej. 
– Oznacza to, że mamy przyznane fi-
nansowanie i możemy rozpocząć przy-
gotowanie dokumentów do ogłoszenia 
przetargu – informuje Generalna Dy-
rekcja Dróg Krajowych i Autostrad. 

\\\   Obwodnica blisko nas
Brakujący fragment, który do-

mknie całą obwodnicę wokół stolicy, 
żywo interesuje naszych Czytelników. 
Co prawda nie wiadomo jeszcze, przez 
które konkretnie miejscowości będzie 
przebiegać, ale pewnym jest, że będzie 
prowadzić przez powiaty otwocki, pia-
seczyński i grodziski. Nie wykluczone, 
że będzie ona przebiegać blisko Otwo-
cka i Góry Kalwarii. 

\\\   Zapytają wójtów  
i burmistrzów o zdanie

Zanim obwodnica powstanie, 
GDDKiA czeka szereg formalności. 
Najpierw instytucja planuje zebrać 
wstępne informacje od wójtów gmin, 
burmistrzów i prezydentów miast, czyli 

rejonów, przez które obwodnica bę-
dzie przebiegać. Te wiadomości mogą 
być uwzględnione w założeniach do 
przetargu. Następny krok to studium 
środowiskowe. Projektant będzie ana-
lizował warianty przebiegu obwodnicy.

A tych jest aż cztery. Trzy z nich są 
poprowadzone po nowym śladzie, a 
czwarty zakłada wykorzystanie dro-
gi krajowej nr 50 w jak największym 
stopniu. – Konsekwencją prac będzie 
wskazanie przebiegu trasy, najkorzyst-
niejszego pod kątem społecznym, śro-
dowiskowym i ekonomicznym, która 
połączy się z przygotowywaną zachod-
nią częścią obwodnicy i od wschodu 
ominie Warszawę – informuje GDDKiA. 
Punktem początkowym i końcowym tej 
części drogi będzie ekspresowa „sió-
demka” na północ i południe od stolicy. 
Przetarg na prace przygotowawcze ma 
być ogłoszony jeszcze w 2025 r. 

\\\   Będą spotkania  
z mieszkańcami

Arkusze z opcją trasy wykorzystu-
jącą maksymalnie drogę krajową nr 50 
otrzymały samorządy od biur projekto-
wych. Władze gmin mają poinformo-
wać GDDKiA, które drogi są publiczne, a 
które wewnętrzne w rejonie planowa-
nej drogi. Po uzyskaniu tych informacji 
projektant ma przygotować jednolite 
materiały dla wszystkich czterech opcji. 
A te mają być opiniowane przez społe-
czeństwo, samorządy, instytucje pub-
liczne czy organizacje samorządowe. 
Swoje zadanie będziemy mogli wyra-
zić w drugiej połowie bieżącego roku. 
GDDKiA obiecuje, że będzie wtedy or-
ganizować spotkania z mieszkańcami 
każdej zainteresowanej gminy. A będzie 
to ważne, bo realne propozycje będą 
uwzględnione w projekcie. 

Tomasz Furtak

Zielone światło  
dla budowy „naszej” części  
obwodnicy Warszawy
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Dyrekcja planuje złożyć wniosek o wydanie decyzji środowiskowej w drugiej 
połowie 2026 r. co oznacza, że do tego momentu instytucja wybierze ostateczny 
wariant przebiegu „ringu”

\\\ BRWINÓW 

W szkole Podstawowej  
nr 1 w Brwinowie odbyło 
się niezwykłe wydarzenie. 
Uczniowie, nauczyciele  
i zaproszeni goście wzięli 
udział w uroczystych 
obchodach 1000-lecia 
Królestwa Polskiego.

W piątek (11 kwietnia) w szkole 
odbyła się uroczystość upamięt-

niająca koronację pierwszego króla 
Polski. Zabawa wyprzedziła o tydzień 
1000. rocznicę wydarzenia.  

\\\   Inscenizacja  
koronacji

„W strojach nawiązujących do 
epoki pojawili się Chrobry z żoną Odą, 
biskup Hipolit, drużyna wojów i inni 
dostojni goście. Wśród kilkuset osób 
na widowni wiele było koronowanych 
głów, gdyż każdy z uczniów chciał w ten 
czy inny sposób włączyć się w wyda-
rzenia prezentowane na scenie. Główne 
organizatorki wydarzenia – nauczyciel-
ki Iwona Artowicz-Skowrońska, Elżbie-
ta Szumiło-Żak oraz Monika Zarychta 
– panowały nad realizacją bogatego 
scenariusza” – możemy przeczytać na 
stronie gminy.

Dary, które przygotowano dla 
władcy, powstały dzięki umiejętności 
uczniów. Były wśród nich między inny-

mi portret Chrobrego, ręczne wyroby z 
drewna czy ceramiki oraz czekolady.

\\\   Dzień edukacyjny
Po inscenizacji koronacji, na scenie 

pojawili się kolejni władcy z dynastii 
Piastów. Jednak to nie koniec atrakcji. 
W szkole tego dnia powstały poko-
je gier planszowych, czy teleturniej 
nawiązujący do  „Jeden z dziesięciu”. 
Wszystko oczywiście w nawiązaniu do 
historii Polski i koronacji pierwszego 
króla.

Wydarzenie swoją obecnością za-
szczycił zastępca burmistrza, Jerzy Wy-
socki. Szkolne obchody wezmą udział 
w konkursie, organizowanym przez 
Muzeum Historii Polski - inicjatora 
programu „1000-lecie Królestwa Pol-
skiego”, na najlepszy dzień edukacyjny. 
Trzymamy kciuki za Szkołę Podstawo-
wą nr 1 w Brwinowie!

Maciek Gos

Obchody 1000. rocznicy  
koronacji Bolesława  
Chrobrego 

Szkolne obchody wezmą  
udział w konkursie, organizowanym 
przez Muzeum Historii Polski
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„Perły” powiatu grodziskiego 
już nagrodzone!
\\\ POWIAT GRODZISKI 

Plebiscyt „Perły Mazowsza” 
– inicjatywa organizowana 
przez fundację „Inkubator 
Inicjatyw Lokalnych”, 
od dziewięciu lat jest 
okazją do nagrodzenia 
najaktywniejszych 
mieszkańców, organizacji, 
lokalnych działań, firm  
i wydarzeń. W tegorocznej 
edycji uhonorowano 
najlepszych przedsiębiorców, 
najciekawsze oferty 
turystyczne i wydarzenia  
w powiecie grodziskim.

W środę (16 kwietnia) w grodzi-
skiej Mediatece odbyła się uro-

czysta gala finałowa IX edycji plebis-
cytu „Perły Mazowsza”. To prestiżowe 
wydarzenie, które integruje lokalną 
społeczność z organizacjami samorzą-

dowymi i przedsiębiorcami, ma na celu 
wyróżnienie i promocję wyjątkowych 
osób, firm, miejsc i inicjatyw, które 
działają w regionie i wpływają na jego  
rozwój.

O zwycięstwie w plebiscycie 
„Perły Mazowsza” decydują zarówno 
mieszkańcy, jak i Kapituła. Najpierw 
mieszkańcy głosują na laureatów na 
poziomie gminnym. Następnie Kapi-
tuła, kierując się przesłanymi opisami 
kandydatów oraz aktualnymi wynika-
mi głosowania mieszkańców, dokonuje 
niezależnej i anonimowej oceny, przy-
znając Perły Powiatowe. Tegoroczna 
edycja odbyła się pod honorowym 
patronatem Marszałka Województwa 
Mazowieckiego. Przyniosła również 
dwie istotne zmiany. Po pierwsze, do 
plebiscytu dołączyły kolejne powiaty, 
dzięki czemu w tegorocznym wyda-
rzeniu wzięło udział sześć powiatów- 
piaseczyński, otwocki, pruszkowski, 
grodziski, zachodni warszawski oraz 

garwoliński. Do kategorii dołączyły tak-
że dwie nowe – Perła Energii i Natury 
oraz Perła Aktywności Społecznej.

\\\   Liderzy  
w swoim powiecie

Podczas gali poznaliśmy laureatów 
z powiatu grodziskiego, których praca, 

pasja, kreatywność i zaangażowanie 
zostały docenione przez lokalną spo-
łeczność. Wśród zwycięzców znaleź-
li się m.in. Festiwal Permakultury z 

Grodziska Mazowieckiego, Podkowa 
Teqball Club z Podkowy Leśnej, Sa-
dziMY – drzewa i krzewy z Jaktorowa, 
Charytatywny Piknik Bezdomniaków 
Żabiowolskich z Żabiej Woli oraz Wil-
la Waleria – śladami dawnych miesz-
kańców z Milanówka. W uroczystości 

uczestniczyli m.in. Piotr Kandyba, poseł 
na Sejm RP, Starosta Grodziski, Marek 
Wieżbicki, Tomasz Krupski, burmistrz 
Grodziska Mazowieckiego, Artur Nie-
dziński, burmistrz Milanówka, Mag-
dalena Eckhoff, burmistrz Podkowy 
Leśnej  oraz Kamila Piątek, sekretarz 

Gminy Żabia Wola. Na scenie wystąpili: 
Marcelina Twardoch, Mateusz Kiesz-
kowski oraz Dagmara Jaworska.

Podczas uroczystego wręczenia 
statuetek „Pereł Mazowsza” wielo-
krotnie podkreślono, że nagrody te to 
coś więcej niż tylko prestiżowe wyróż-
nienia – to przede wszystkim wyraz 
społecznego uznania dla tych, którzy 
swoją pasją, zaangażowaniem i cięż-
ką pracą zmieniają swoje otoczenie na 
lepsze. Laureaci, reprezentujący różne 
dziedziny życia – od kultury i sportu po 
ekologię i przedsiębiorczość – są dowo-
dem na to, jak ogromny wpływ mogą 
mieć lokalne inicjatywy na rozwój ca-
łego regionu. Ich działalność inspiruje 
innych, buduje poczucie wspólnoty i 
pokazuje, że warto działać na rzecz 
swojej społeczności.

– Cieszę się, że od dziewięciu lat 
istnieje taka inicjatywa, podczas której 
kreatywność i charytatywne działania 
są eksponowane – zaznaczył Tomasz 
Krupski, burmistrz Grodziska Mazo-
wieckiego.

Nagrody przyznano w sześciu kate-
goriach: Perła Przedsiębiorczości, Perła 
Kultury, Perła Sportu i Perła Turystyki, 
Perła Energii i Natury oraz Perła Ak-
tywności Społecznej.

\\\   Klub Filmowy  
„Słowem widziane”

– Naszą ideą jest umożliwienie do-
stępności do kultury dla osób niewi-
domych, które bez tego mogłyby czuć 
się ograniczone lub wykluczone. Au-
diodeskrypcja pozwala osobom niewi-
dzącym lub słabowidzącym na odbiór 
treści wizualnych, daje więc możliwość 
pełnego uczestnictwa w filmowym do-
świadczeniu. Nagroda jest tak napraw-
dę wyróżnieniem dla wszystkich osób 
niewidomych, które są częścią lokalnej 
społeczności” - powiedział Wojciech 
Zieliński z Klubu Filmowego „Słowem 
widziane” z Grodziska Mazowieckiego. 
Wraz z Kingą Kunicką otrzymali Perłę 
w kategorii Kultury.

\\\   Willa Waleria  
i pracownia ceramiczna

To przestrzeń, która umożliwia ko-
rzystanie z pracowni warsztatowych, 
ogrodu i pracowni Jana Szczepkow-

skiego. W wyniku rewitalizacji obiekt 
zabytkowy pełni obecnie wiele funkcji 
kulturalno-edukacyjnych. -Bardzo nam 
miło, że możemy pokazać Państwu 
nasze nowe „dziecko”, jakim jest willa 
Waleria. Jest to przestrzeń dla każde-

Nagrody te to coś więcej 
niż tylko prestiżowe 

wyróżnienia – to przede 
wszystkim wyraz 

społecznego uznania  
dla tych, którzy swoją 

pasją, zaangażowaniem 
i ciężką pracą zmieniają 

swoje otoczenie na lepsze

Laureaci odebrali statuetki i okolicznościowe dyplomy

Można było zapozować  
do pamiątkowej fotografii na ściance 
z logotypami Pereł Mazowsza  
i sponsorów plebiscytu

Każdy z nagrodzonych miał okazję  
zabrać głos i opowiedzieć o swojej  
inicjatywie

Nagrodzeni, to niewątpliwi liderzy w społeczności powiatu grodziskiego

Po części oficjalnej organizatorzy zaprosili na poczęstunek
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STRATEGICZNY PARTNER WYDARZENIA 
SAMORZĄD WOJEWÓDZTWA MAZOWIECKIEGO

SPONSOR GŁÓWNY

go, gdzie łączymy przeszłość z teraź-
niejszością, sztukę wysoką ze sztuką 
amatorską – podkreśliła Aneta Majak, 
dyrektorka Milanowskiego Centrum 
Kultury. Willa Waleria zdobyła Perłę w 
kategorii Turystyka.

\\\   Żabia Wola  
– Gmina z Naturą

– Dziękuję za podejmowane inicja-
tywy. Fajnie mieć mieszkańców, którzy 
kontynuują tradycję wyszukiwania pe-
rełek na terenie Żabiej Woli i pilnują na-
turalnych wartości – zaznaczyła Kamila 
Piątek, sekretarz Gminy Żabia Wola. Z 

tego regionu laureatami Pereł zostali: 
Mini Muzeum Żaby (Perła Turystyki), 
Charytatywny Piknik Bezdomniaków 
Żabiowolskich (Perła Aktywności Spo-
łecznej), Inicjatywa dla Lasu z Rezer-
watem Skulskie Dęby (Perła Energii i 
Natury), Centrum Rehabilitacji Domo-

wej Justyna Radlińska (Perła Przedsię-
biorczości) oraz IX Bieg z Żabką (Perła 
Sportu).

\\\   Podkowa Leśna  
– miejsce atrakcji i inicjatyw

W tegorocznej edycji plebiscytu 
Podkowa Leśna otrzymała wyróżnie-
nia w prawie każdej kategorii. -Jestem 
z tego powodu bardzo dumna – pod-
kreśliła Magdalena Eckhoff, burmistrz 
Miasta-Ogrodu. Laureatami z Podkowy 
Leśnej zostali: Kawiarnia Weranda Ma-
rii Domańskiej (Perła Przedsiębiorczo-
ści), Podkowa Teqball Club (Perła Spor-

tu), projekt Żelazny Most (Perła Aktyw-
ności Społecznej), Muzeum im. Anny i 
Jarosława Iwaszkiewiczów – Stawisko 
(Perła Turystyki) oraz Jarmark Bożona-
rodzeniowy (Perła Kultury).

Anna Gębalska-Berekets

Wyniki w poszczególnych kate-
goriach w powiecie grodziskim:
GRODZISK MAZOWIECKI
Perła Energii i Natury: Festiwal Perma-
kultury
Perła Przedsiębiorczości: Śniadania 
Mistrzyń
Perła Sportu: Legia Training Center
Perła Aktywności Społecznej: Stowa-
rzyszenie Europa i My
Perła Turystyki: Mural Festiwalu Kultur 
Świata 2024
Perła Kultury: Klub filmowy „Słowem 
widziane”
MILANÓWEK
Perła Przedsiębiorczości: ZapraszaMY 
do stołu
Perła Sportu: Otwarte Mistrzostwa 
Milanówka i Powiatu Grodziskiego w 
Tenisie Ziemnym
Perła Turystyki: Willa Waleria – ślada-
mi dawnych mieszkańców
Perła Kultury: Pracownia Ceramiczna 
w Willi Waleria
JAKTORÓW
Perła Energii i Natury: SadziMY – drze-
wa i krzewy
Perła Przedsiębiorczości: Przedszkole 
„Puchatek”

Perła Aktywności Społecznej: Rodzinny 
Piknik – pomoc dla Kamila
BARANÓW
Perła Kultury: Teatrzyk „Jak słomę 
zmienić w złoto”
PODKOWA LEŚNA
Perła Przedsiębiorczości: Kawiarnia 
Weranda Marii Domańskiej
Perła Sportu: Podkowa Teqball Club
Perła Aktywności Społecznej: Projekt 
„Żelazny most”
Perła Turystyki: Muzeum im. Anny i 
Jarosława Iwaszkiewiczów – Stawisko

Perła Kultury: Jarmark Bożonarodze-
niowy
ŻABIA WOLA
Perła Energii i Natury: Inicjatywa dla 
Lasu z Rezerwatem Skulskie Dęby
Perła Przedsiębiorczości: Centrum Re-
habilitacji Domowej Justyna Radlińska
Perła Sportu: IX Bieg z Żabką
Perła Aktywności Społecznej: Chary-
tatywny Piknik Bezdomniaków Żabio-
wolskich
Perła Turystyki: Mini Muzeum Żaby

Finał plebiscytu dla powiatu grodziskiego odbył się w Mediatece

Konkurs wizytówkowy cieszył się dużym zainteresowaniem
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OBWIESZCZENIE STAROSTY PRUSZKOWSKIEGO
o wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej
Zgodnie z art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania  

i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 311)  zawiadamiam, że na 
wniosek Burmistrza Gminy Brwinów zostało wszczęte postępowanie administracyjne w sprawie 
wydania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dotyczącej rozbudowy drogi gminnej 
ul. Kolejowej w Kaniach, gm. Brwinów.
Inwestycja obejmuje następujące działki:
Nieruchomości objęte linią rozgraniczającą inwestycji (pas drogowy): 
Kanie (obręb 0007): działki nr ew.: 31/1 (powstanie z podziału działki nr ew. 31), 32/1 (powstanie 
z podziału działki nr ew. 32), 33/1 (powstanie z podziału działki nr ew. 33), 34/1 (powstanie z podziału 
działki nr ew. 34), 35/1 (powstanie z podziału działki nr ew. 35), 36/1 (powstanie z podziału działki nr ew. 
36), 59/1 (powstanie z podziału działki nr ew. 59), 60/1(powstanie z podziału działki nr ew. 60), 61/1 
(powstanie z podziału działki nr ew. 61), 62/1 (powstanie z podziału działki nr ew. 62), 81/1 (powstanie 
z podziału działki nr ew. 81), 64/1 (powstanie z podziału działki nr ew. 64), 66/1 (powstanie z podziału 
działki nr ew. 66), 67/1 (powstanie z podziału działki nr ew. 67), 880/19 (powstanie z podziału działki 
nr ew. 880/16), 880/21 (powstanie z podziału działki nr ew. 880/17), 58/1(powstanie z podziału działki 
nr ew. 58), 320/20 i 320/21 (powstaną z podziału działki nr ew. 320/1), 20/10 (powstanie z podziału 
działki nr ew. 20/1), 20/12 (powstanie z podziału działki nr ew. 20/8), 70/3 (powstanie z podziału 
działki nr ew. 70/1), 73/3 (powstanie z podziału działki nr ew. 73/1), 73/5 (powstanie z podziału działki 
nr ew. 73/2), 75/15 (powstanie z podziału działki nr ew. 75/1), 75/17 (powstanie z podziału 75/14), 
48/15 (powstanie z podziału 48/1), 76/12 (powstanie z podziału 76/1), 78/1 (powstanie z podziału 78), 
79/21 (powstanie z podziału 79/9), 1188/1 (powstanie z podziału działki nr ew. 1188), 83/3 (powstanie 
z podziału działki nr ew. 83/2), 85/1 (powstanie z podziału działki nr ew. 85), 89/3 (powstanie z podziału 
działki nr ew. 89/1), 89/5 (powstanie z podziału działki nr ew. 89/2), 90/1 (powstanie z podziału działki 
nr ew. 90), 91/1 (powstanie z podziału działki nr ew. 91), 92/1 (powstanie z podziału działki nr ew. 92), 
103/1 (powstanie z podziału działki nr ew. 103), 104/3 (powstanie z podziału działki nr ew. 104), 105/3 
(powstanie z podziału działki nr ew. 105/2), 106/12 (powstanie z podziału działki nr ew. 106/7), 106/10 
(powstanie z podziału działki nr ew. 106/4), 106/8 (powstanie z podziału działki nr ew. 106/3), 107/1 
(powstanie z podziału działki nr ew. 107), 109/4 (powstanie z podziału działki nr ew. 109/1), 108/4 
(powstanie z podziału działki nr ew. 108), 888/22 (powstanie z podziału działki nr ew. 888/5), 129/1 
(powstanie z podziału działki nr ew. 129), 82/12, 82/11, 82/10, 82/9, 82/8, 82/7, 82/6, 82/5, 82/2, 109/3, 
65/3, 106/5, 105/1, 106/6, 110/1, 48/2, 48/7, 76/11, 111/2, 49/17, 1189, 883/4.
Parzniew (obręb 0017):działka nr ew. 175/17 (powstanie z podziału działki nr ew. 175/6).
Nieruchomości lub ich części, z których korzystanie będzie ograniczone:
Kanie (obręb 0007): działki nr ew.: 92/2 (powstanie z podziału działki nr ew. 92), 104/4 (powstanie 
z podziału działki nr ew. 104), 320/22 (powstanie z podziału działki nr ew. 320/1), 103/2 (powstanie 
z podziału działki nr ew. 103), 20/11 (powstanie z podziału działki nr ew. 20/1), 70/4 (powstanie 
z podziału działki nr ew. 70/1), 70/2, 106/9 (powstanie z podziału działki nr ew. 106/3), 107/2 (powstanie 
z podziału działki nr ew. 107),73/4 (powstanie z podziału działki nr ew. 73/1), 73/6 (powstanie z podziału 
działki nr ew. 73/2), 74/3, 75/16 (powstanie z podziału działki nr ew. 75/1), 75/18 (powstanie z podziału 
działki nr ew. 75/14), 58/2 (powstanie z podziału działki nr ew. 58), 109/5 (powstanie z podziału działki 
nr ew. 109/1), 108/5 (powstanie z podziału działki nr ew. 108), 110/5, 48/6, 48/16 (powstanie z podziału 
działki nr ew. 48/1), 111/3, 76/13 (powstanie z podziału działki nr ew. 76/1), 49/1, 71/1, 71/2. 

Jednocześnie informuję o możliwości zapoznania się z aktami sprawy w godzinach pracy 
urzędu (poniedziałek 8:00-18:00, wtorek, środa i czwartek 8:00-16:00, piątek 8:00-14:00) w Wydziale 
Architektury Starostwa Powiatowego w Pruszkowie, ul. Drzymały 30, 05-800 Pruszków. Uprzejmie 
proszę telefonicznie (22 738 14 00, nr wewnętrzny 224) poinformować osobę prowadzącą 
sprawę (z wyprzedzeniem co najmniej jednodniowym) o planowanym terminie wizyty w celu  
zagwarantowania możliwości zapoznania się z aktami w wybranym terminie. 

Wyciąg z ogłoszenia Burmistrza Miasta Piastowa  
o pierwszym przetargu.

Przetarg dotyczy zabudowanej nieruchomości gruntowej składającej się z dz. ew. nr 20/1,  
o pow. 0,0652 ha oraz dz. nr ew. 26/2, o pow. 0,0010 ha, z obr. 04 w Piastowie położonych  
przy ul. Jana Kilińskiego 3.

Działka nr ew. 20/1, z obr. 04 uregulowana jest w księdze wieczystej KW Nr WA1P/00018795/5.  
Działka nr ew. 26/2, z obr. 04 pochodzi z księgi wieczystej KW Nr WA1P/00005278/1, jest w trakcie 
przyłączania do księgi wieczystej KW nr WA1P/00018795/5. Obie działki będą stanowiły jedną 
nieruchomość.

Działki ew. nr 20/1 i 26/2 zostały przeznaczone do zbycia Zarządzeniem 37/2025 Burmistrza  
Miasta Piastowa z dnia 03 lutego 2025 r.

Cena wywoławcza wynosi: 400 000,00 zł (słownie złotych: czterysta tysięcy i 00/100). Zbycie 
nieruchomości zwolnione jest z podatku VAT.

Przetarg odbędzie się w dniu 27 maja 2025 r., o godzinie 10.00, w siedzibie Urzędu  
Miejskiego w Piastowie, przy ul. 11 Listopada 8, klatka A, pok. nr 6. 

Wysokość wadium: 20 000,00 zł (słownie złotych: dwadzieścia tysięcy i 00/100).
Ogłoszenie o przetargu wywieszone jest w siedzibie Urzędu Miejskiego w Piastowie, przy  

ul. 11 Listopada 8, klatka A, przy pokoju nr 6 oraz opublikowane na stronie internetowej Urzędu 
Miejskiego w Piastowie www.piastow.pl i w BIP-ie. Szczegółowe informacje dotyczące przetargu 
można uzyskać w Zespole ds. Geodezji i Gospodarki Gruntami Urzędu Miejskiego w Piastowie   
ul. 11-go Listopada 8, klatka A, pok. 6, tel. 22 770–52–53.

Burmistrz Grodziska Mazowieckiego
informuje, że na elektronicznej tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego przy  
ul. T. Kościuszki 12A oraz na stronie internetowej www.bip.grodzisk.pl został 
umieszczony wykaz nieruchomości lokalowych przeznaczonych do sprzedaży  
z dn. 23.04.2025 r. Z gminnego zasobu do sprzedaży w trybie przetargu ustnego 
nieograniczonego został przeznaczony lokal mieszkalny nr 8 o pow. użytkowej 

33,00 m2 zlokalizowany na parterze w budynku przy ul. Rtm. Witolda Pileckiego 4 w Grodzisku 
Mazowieckim wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej oraz pomieszczeniem przynależnym  
– piwnicą o pow. 10,50 m2.  Info.: 22 463 46 28 oraz na www.grodzisk.pl

 DAM PRACĘ 

 Zatrudnię kierowcę kat. B i C,  
tel. 22 726 86 36              

KUPIĘ 

Płyty winylowe, płyty CD,  
stare banknoty tel. 507 165 493 

 Antyczne meble, obrazy, srebra,  
platery, odznaczenia, szable, książki,  
pocztówki, tel. 504 017 418          

USŁUGI  

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW,  
MALOWANIE ELEWACJI,  

PONAD 25 LAT DOŚWIADCZENIA  
TEL. 501 62 45 62

 Pozwolenia na użytkowanie  
dla starych domów. Legalizacje samowoli 
budowlanych sprzed lat, KIEROWNIK  
BUDOWY, tel. 695 451 655

 Ścinka drzew, sprzątanie gałęzi  
z rębakiem, ogrody - pełen zakres.  
Czyszczenie działek kompleksowo.  
Tel. 694 910 163

 Przeprowadzki tel. 505 591 721 

 Deska tarasowa - układanie i materiał, 
deska kompozytowa, deska drewniana 
tel. 603 896 888

 Wycinka drzew tel. 505 591 721 

 Malowanie i czyszczenie elewacji,  
naprawa tarasów, balkonów i balustrad 
tel. 603 896 888

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE,  
REMONTY od A do Z.  

TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63 

 PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej,  
mycie okien 508 65 20 30 

 Hydroizolacje bitumiczne, dachy,  
tarasy tel. 791 549 007

 Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721

 Remonty budowlane, hydraulika  
od A do Z tel. 667 604 345

 Docieplanie budynków, szybko,  
tanio, solidnie tel. 502 053 214 

 Anteny wideo domofony montaż  
naprawa 603375875

 Malowanie, ocieplanie budynków  
tel. 604 938 861 

 Docieplanie poddaszy pianą, wylewki  
tel. 607 378 288

 TYNKI GIPSOWE I TRADYCYJNE 
604415352 

 Anteny, Internet, Konfiguracja sprzętu. 
Zadzwoń 501700315

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997 

 Hydraulik, złota rączka,  
tel. 733159220

 Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721 

 Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

 Kominiarz tel. 500 214 632 

 Wywóz gałęzi 519874891 

 Spawanie, tel. 608 030 808 

DOBRY HYDRAULIK z Piaseczna 
 - wyróżniają nas ROZSĄDNE CENY.  

Wykonujemy nowe i modernizujemy 
istniejące instalacje. Tel. 608 030 808

 BRUKARSTWO, TARASY,  
GWARANCJA, tel. 504 008 309 

 Ogrodzenia, tel. 504 008 309

 Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

 Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907

 Renowacja mebli, tel. 510 266 143  

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

 Działka leśna 3000 m2, Prażmów,  
tel. 602 770 361, 791 394 791

 OSIEDLE INVERSO – nowe mieszkania, 
Warszawa-URSUS, Ul. Słupska 39,  
tel. 668 970 970

 Samodzielny lokal użytkowy  32 m2  
w Piasecznie. tel 504212677

 Działki budowlane 800 m2,  
1200 m2 k. Prażmowa, tel. 602 770 361, 
791 394 791 

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

 Samodzielny lokal użytkowy  32 m2  
w Piasecznie. tel 504212677

AUTO-MOTO KUPIĘ

 SKUP AUT NA KASACJĘ 508206738

 Skup aut 2010-2023r. 505 530 300    

NAUKA 

 Matematyka, 664 438 144

FINANSE 

 Kredyt tel. 513-654-277

RÓŻNE 

 Skup złomu, ul. Puławska 34  
(teren Kubara Lamina), 515273148, 
506264111    

\\\  OGŁOSZENIA DROBNE
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\\\ ŻABIA WOLA 

W Skułach trwają intensywne 
prace związane z rozbudową 
Szkoły Podstawowej im. Marii 
Kownackiej.

U czniowie będą mogli skorzystać 
z wygodnych i nowoczesnych sal 

dydaktycznych, świetlicy, sali gimna-
stycznej i komputerowej i biblioteki.

– Co tydzień odbywają się narady 
robocze z wykonawcą, w obecności In-
spektorów Nadzoru Komputerowego 
oraz przedstawicieli urzędu gminy – 
zapewnia Maria Kłosiewicz, wójt gminy 
Żabia Wola.

Nowe budynki szkoły w Skułach 
będą miały sale dydaktyczne, salę kom-
puterową, bibliotekę, świetlicę i sto-
łówkę. Będzie 9 oddziałów, w każdym 
z nich po 25 dzieci lub więcej. Szkoła 
ma być 3-krotnie większa od dotych-
czasowej i ma być spełnieniem marzeń 
o nowoczesnej placówce edukacyjnej.

\\\   Komplikacje z budową
Rozbudowa szkoły ruszyła w 2022 

r. Po wykonaniu części robót w 2023 r. 
prace zostały wstrzymane. Wykonawca 
zerwał umowę i zostawił budynek nie-
dokończony. Pisaliśmy o tym na łamach 
„Przeglądu Regionalnego”. Otwarcie 
szkoły w Skułach coraz bliżej.

Przełom nastąpił w 2024 r. Wła-
dze gminy pozyskały prawie 5 mln zł 
dofinansowania i dzięki temu mogły 
rozpisać przetarg na dokończenie 
prac. Zgłosiło się wówczas pięć firm. 
Postępowanie przetargowe wygrała 
firma  Quman Sp. z o.o, która przedsta-
wiła najkorzystniejszą  ofertę.

Koszt budowy opiewa na 6,5 mln 
złotych.

Obecnie trwają zaawansowane 
prace wewnątrz budynku. Wykonano 
już m.in. malowanie ścian hali sporto-
wej i powierzchni przyległych, zabudo-
wano płytami karton gips na parterze, 
zdemontowano stare i wykonano nowe 
wylewki styrobetonu na pierwszym 
piętrze w starej części szkoły i prace z 
zakresu wentylacji na hali sportowej.

Z informacji przekazanej przez 
wójt gminy Żabia Wola, Marię Kłosie-
wicz, wynika, że w trakcie realizacji 
są następujące prace: szpachlowa-
nie, gruntowanie, malowanie ścian 
na parterze oraz pierwszym piętrze, 
rozpoczęto prace w zakresie instalacji 
elektrycznych oraz wentylacji poza halą 
sportową, trwają czynności związane z 
zatwierdzaniem kolorystyki materia-
łów wykończeniowych, montaż para-
petów, zabudowy płytami karton gips 
na pierwszym piętrze, złożenie wnio-
sku o wycinkę drzew (mowa o dużych 
modrzewiach przy ulicy Mszczonow-
skiej) oraz zmiana zagospodarowania 
terenu od strony ulicy Mszczonowskiej, 
wymiana paneli ogrodzeniowych od 

strony ulicy Mszczonowskiej przy 
zachowaniu istniejących słupków z 
żółtej cegły, zmiana zagospodarowa-
nia terenu od strony zachodniej, czyli 
wykonanie dwóch boisk oraz placu 
zabaw w nowej lokalizacji a także roz-
biórka istniejących budynków; Domu 
Nauczyciela oraz sąsiedniego budynku 
gospodarczego.

– Wykonawca deklaruje zaawan-
sowanie prac na poziomie 15 proc. 

wartości umowy – zaznacza Maria 
Kłosiewicz.

– Co tydzień odbywają się narady 
robocze z Generalnym Wykonawcą Qu-
man w obecności Inspektorów Nadzo-
ru Budowlanego oraz przedstawicieli 
urzędu gminy Żabia Wola merytorycz-
nie odpowiedzialnych za inwestycję – 
podkreśla wójt.

Tekst i zdjęcia 
Anna Gębalska-Berekets

Szkoła w Skułach zyskuje nowe oblicze

Wykonawca deklaruje zaawansowanie prac na poziomie 15 proc. wartości 
umowy

\\\ NADARZYN 

Wpis posła Marcina Warchoła 
na portalu społecznościowym 
oburzył nie tylko część 
mieszkańców Nadrzyna,  
ale także jego włodarza. 
Jeszcze ostrzej zareagował 
poseł Piotr Kandyba, 
nazywając swojego 
konkurenta politycznego 
kłamcą i manipulatorem. 

Marcin Warchoł, poseł Prawa i 
Sprawiedliwości, opublikował 

na swoim profilu Facebook’owym na-
stępujący wpis wraz ze zdjęciem przy-
stanku, na którym przebywają obco-
krajowcy: „Nadarzyn, kwiecień 2025 
r., mieszkańcy przygotowują się do 
nadchodzących Świąt Wielkiej Nocy…”.

\\\   Wójt Zwoliński: treści  
o charakterze rasistowskim

Te słowa oburzyły Dariusza Zwo-
lińskiego, wójta gminy Nadarzyn, który 
z kolei na swoim profilu na tym samym 
portalu społecznościowym zamieścił 
obszerną wypowiedź: - Poseł na Sejm 
Rzeczpospolitej Polskiej Marcin War-
choł (PiS) jako osoba publiczna w spo-
sób tendencyjny i niezgodny z prawdą 
w ostatnich dniach rozprzestrzeniał 
nieprawdziwe treści o charakterze 
rasistowskim na temat miejscowości 
Nadarzyn – napisał Dariusz Zwoliński.

\\\   Mieszkańcy Nadarzyna  
nie boją się obcokrajowców

Wójt przypomniał wypowiedź 
posła, który sugerował, że mieszkańcy 

czują się zagrożeni, a „uchodźcy” we-
dług polityka sieją zagrożenie na tere-
nie naszej gminy.  Zwoliński stanowczo 
się przeciwstawia się zachowaniu po-
sła. - To także szerzenie nienawiści ra-
sowej oraz powodowanie niepokojów 
społecznych oraz zagrożenia zdrowia i 
mienia mieszkańców – pisze włodarz. 
Dalej wójt wyjaśnia, że mieszkańcy 
Nadarzyna i okolic nie mają poglądów 
rasistowskich. Przeciwnie – często po-
magają potrzebującym, czego przykła-

dem były pomoc powodzianom, czy 
uchodźcom z Ukrainy. Jak wyjaśnia we 
wpisie, mieszkańcy gminy nie reagują 
agresją, czy lękiem na widok osób o od-
miennym kolorze skóry, posługujących 
się innymi językami, czy wyznającymi 
inne religie. 

\\\   Czy zdjęcie przystanku  
pochodzi sprzed kilku lat?

Według wójta zdjęcie grupy cudzo-
ziemców na przystanku w Nadarzy-

nie, które publikował poseł, nie zostało 
zrobione w kwietniu, tylko w 2023 r. 
lub wcześniej. Świadczyć o tym mają 
archiwalne rozkłady jazdy i obfite liście 
na drzewach wskazujące na inną porę 
roku. Jeśli chodzi o datę, wtedy władzę 
w Polsce sprawował PiS. – I jakoś nikt 
wtedy z rządzących nie przejmował 
się, że na terenie Gminy Nadarzyn w 
Wolicy w Centrum Ptak Expo otworzo-
no rządowe centrum dla uchodźców z 
Ukrainy bez poinformowania lokalnych 
władz samorządowych – napisał wójt 
Nadarzyna

\\\   Piotr Kandyba:  
„Pan poseł Warchoł  
to kłamca i manipulator”

Jeszcze ostrzej wpis posła skomen-
tował jego konkurent polityczny Piotr 
Kandyba z Platformy Obywatelskiej. 
Poseł z rządzącej koalicji bez ogródek 
pisze, że poseł Warchoł to „Kłamca i 
manipulator” Zdaniem Kandyby za-
chowanie posła PiS wykorzystuje 
kłamstwa do szerzenia nienawiści w 
naszym społeczeństwie. Doszukuje się 
także w takich zachowaniach obaw po-

sła Warchoła. - Myślę jednak, że głów-
nym powodem kłamstw pan Marcina 
i innych ze stajni PiS to strach przed 
rozliczeniami, które idą coraz szybciej 
i skuteczniej! – skomentował Kandyba 
na swoim profilu w mediach społecz-
nościowych. 

Próbowaliśmy się skontaktować z 
posłem ale telefon podany na portalu 

społecznościowym milczy. Wysłaliśmy 
także pytania z prośbą o odniesienie 
się do zarzutów, ale do momentu pub-
likacji nie otrzymaliśmy żadnej odpo-
wiedzi. 

Tomasz Furtak

Poseł szerzy propagandę?
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Poseł Marcin Warchoł pytał dziennikarki TVN, czy obcokrajowcy  
są tu legalnie, czy nie, czy są to inżynierowie czy lekarze. Mówił, że ludzie  
są przerażeni
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Wpis posła spotkał się z obszerną odpowiedzią wójta gminy Nadarzyn Dariusza 
Zwolińskiego

– Nielegalni emigranci 
zalewają Polskę! Ludzie są 
przerażeni – grzmi poseł 

Marcin Warchoł w jednym 
z wpisów na portalu 
społecznościowym
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\\\ NADARZYN 

Młochów szykuje się  
na nową inwestycję.  
Wójt Gminy Nadarzyn  
Dariusz Zwoliński 
poinformował, że niebawem 
przy tamtejszej Szkole 
Podstawowej powstanie 
nowoczesny kompleks 
sportowy z boiskiem 
typu Orlik, bieżnią i strefą 
rekreacyjną.

P o wizji lokalnej oraz spotkaniu z 
dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Młochowie, Anną Rudecką, wójt gmi-
ny Nadarzyn Dariusz Zwoliński ogłosił 
decyzję: powstanie nowy Orlik! Inwe-
stycja będzie realizowana na terenie, 
który trzy lata temu został pozyskany 
przez gminę i częściowo zagospoda-
rowany jako parking. Nowy kompleks 
obejmie nie tylko boisko do piłki nożnej 
i koszykówki, ale także bieżnię tartano-
wą, skocznię w dal, budynek socjalny, 
ciągi komunikacyjne i przyjazny teren 
zielony z małą architekturą.

\\\   Bezpieczniej  
i bardziej funkcjonalnie

Obecne boisko, które powstało 
podczas rozbudowy szkoły w 2018 

roku, jest zbyt małe i nie posiada od-
powiedniego odwodnienia. Zostanie 
więc zastąpione nowym parkingiem 
skomunikowanym z ulicą Mazowiecką, 
co znacznie poprawi bezpieczeństwo 
dzieci oraz komfort rodziców i gości 
szkoły. Nowy układ przestrzenny wo-
kół szkoły ma być nie tylko praktycz-
ny, ale też estetyczny. Projekt zakłada 
stworzenie przestrzeni, która połączy 
funkcję sportową, edukacyjną i rekre-
acyjną.

\\\   Ambitne plany
Inwestycja ruszy od przygotowania 

Programu Funkcjonalno-Użytkowego, 
który określi wszystkie szczegóły i 

potrzeby projektu. Następnie gmina 
będzie ubiegać się o dofinansowanie, 
zgromadzi środki finansowe, uzyska 
niezbędne pozwolenia i rozpisze prze-
targ na wykonawcę.

– Od dziś bierzemy się ostro do 
pracy – zapowiada wójt Dariusz Zwo-
liński – Naszym celem jest, by dzieci 
mogły korzystać z nowego obiektu już 
do końca 2026 roku.

Nowy Orlik w Młochowie to kolej-
na z wielu inwestycji sportowych gmi-
ny Nadarzyn. W Woli Krakowiańskiej 
trwa budowa wielofunkcyjnego boiska, 
a kolejne miejscowości czekają na swo-
je projekty.

Tymoteusz Janczak

Nowy Orlik dla Młochowa Wyraź swoją opinię 
na temat CPK
\\\ MILANÓWEK 

Mieszkańcy miast i gmin, 
których obejmuje obszar 
otoczenia Centralnego Portu 
Komunikacyjnego będą 
mieli szanse na konsultacje 
dotyczące rozwoju ich 
miejscowości związanego  
z planowanym portem. 

T emat wokół CPK wśród mieszkań-
ców podwarszawskich powiatów 

spotyka się z dużym zainteresowaniem 
i wywołuje niemałe emocje. Będzie 
szansa na dyskusję na żywo na temat 
portu. 

Gminy i miasta naszego powiatu 
organizują spotkania dotyczące rozwo-
ju otoczenia CPK. Jedno z takich spot-
kań odbędzie się w Sali Konferencyjnej 
Urzędu Miasta w Milanówku przy ul. 
Spacerowej 4, w czwartek, 8 maja, o 
godz. 18.00. Podczas spotkania władze 
przedstawią materiały dotyczące pro-
jektu, zaprezentują wstępne wnioski i 
analizy. Będzie także okazja do dysku-
sji i wyrażenia swojej opinii na tematy, 
które powinny być uwzględnione w 
odpowiedzi urzędu do spółki CPK.  

Takich spotkań w naszych mia-
stach i gminach będzie więcej, bo 

urzędy mają 60 dni na konsultacje. Na 
początku kwietnia gminy otrzymały 
projekt „Strategii Rozwoju obszaru oto-
czenia Centralnego Portu Komunika-
cyjnego”. W przeciągu niecałych dwóch 
miesięcy urzędy muszą wyrazić swoją 
opinię i przekazać ją do przedstawicieli 
CPK. Warto śledzić strony internetowe i 
portale internetowe urzędów naszych 
gmin, w ciągu kilku – kilkunastu dni 
mogą pojawić się informacje dotyczące 
terminów spotkań.

Tomasz Furtak

Obecne boisko, które powstało podczas rozbudowy szkoły w 2018 roku, jest 
zbyt małe i nie posiada odpowiedniego odwodnienia
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